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Protokół nr 41/2023 

z łączonego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

oraz Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych 

odbytego 23 maja 2023 r.  

w Sali Sesyjnej Urzędu Gminy w Wapnie 

 

Łączone posiedzenie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Samorządowej i Spraw 

Społecznych rozpoczęło się o godz. 15:05. Otworzył je Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego p. Leszek Baczyński, który powitał przybyłych na posiedzenie gości oraz członków obu komisji. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1, nr 2 i nr 3 do protokołu. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego - frekwencja 77,78% (nieobecni Radni: Mariusz Łasut, Mikołaj 

Szumann (usprawiedliwiony). 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych – frekwencja 83,33% (nieobecni Radni: Jarosław Koliński). 

Przed posiedzeniem na Sali Sesyjnej członkowie łączonych komisji zaproszeni zostali na godzinę 14:00,  

do przeprowadzenia  inspekcji obiektów hydroforni, oczyszczalni ścieków i punktu selektywnej zbiórki odpadów. 

Inspekcja miała na celu pokazanie stanu technicznego wymienionych obiektów i wskazanie istoty funkcjonowania 

oraz ich strategicznego znaczenia dla Gminy Wapno.  

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego p. Leszek Baczyński informuje o porządku 

obrad łączonych komisji, który przedstawia się następująco: 

1. Informacja o stanie realizacji Gminnego Programu Gospodarki Odpadami. 

2. Informacja na temat zagospodarowania terenów w kontekście planów zagospodarowania przestrzennego 

gminy.  

3. Informacja o stanie porządku publicznego i ochrony przeciwpożarowej: 

a) Posterunek Policji w Gołańczy  

b) OSP Wapno  

c) OSP Stołężyn 

d) OSP Rusiec  

4. Informacja o stanie kultury fizycznej i sportu w gminie.  

5. Zapoznanie na temat stanu zabezpieczenia zabytków na terenie gminy: 

a) Dom Pomocy Społecznej  

b) Parafia pw. Św. Mikołaja Biskupa w Srebrnej Górze  

c) Kaplica Kornerów w Stołężynie  

6. Sprawozdanie z rocznej działalności:  

a) Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

b) Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza w Wapnie  

c) Przedszkola Publicznego „Solna Kraina” w Wapnie  

d) Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  
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e) Gminnej Biblioteki Publicznej  

7. Sprawy bieżące. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 1. Informację na temat realizacji Gminnego Programu Gospodarki Odpadami przedstawił Inspektor UG 

Wapno Pan Piotr Bojarski. Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Przewodniczący L. Baczyński poprosił o zadawanie pytań. 

Radny S. Wlizło: Czy informacje, dotyczące obowiązku podstawienia kontenerów na odpady budowlane, są 

ogłoszone w biuletynie? 

Inspektor P. Bojarski: Wszystkie firmy remontowo-budowlane obecne na rynku powinny o tym wiedzieć i mieć tą 

usługę wliczoną w koszty. Powinny również być zgłoszone do bazy BDO.  

Radny T. Hemmerling: Odnośnie koszy na śmieci, w jakim stopniu odpowiadają za nie firmy wywożące odpady? 

Jeżeli dojdzie do zniszczenia kosza, a zdarza się to nagminnie, w jaki sposób dochodzić swoich roszczeń? 

Aspirant B. Huszek: W przypadku niszczenia mienia musi wystąpić działanie umyślne. 

Inspektor P. Bojarski: Za kosz odpowiada firma odbierająca odpady. Jeżeli uszkodzenie nastąpiło z jej winy, ma 

obowiązek podstawić nowy pojemnik. Staramy się zwracać uwagę na te incydenty. 

Radny R. Piechowiak: Jest obowiązek wystawiania pojemnika na granicy działki? 

Inspektor P. Bojarski: Jest obowiązek. 

 

Ad. 2. Informacja na temat zagospodarowania terenów w kontekście planów zagospodarowania przestrzennego 

gminy stanowi załącznik nr 5 do protokołu. Na ewentualne pytania radnych Inspektor UG Wapno Pan Wojciech 

Maćkowiak odpowie na najbliższej sesji. 

 

Ad. 3a. O przedstawienie informacji o stanie porządku publicznego w powiecie wągrowieckim został poproszony 

Kierownik Posterunku Policji w Gołańczy, mł. asp. Pan Bartosz Huszek. Ocena pracy służby prewencji Posterunku 

Policji w Gołańczy za rok 2022 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Radny T. Hemmerling: Czy mają Państwo określoną odgórnie ilość czynności legitymowania obywateli? 

Aspirant B. Huszek: Nie, one wynikają ze zdarzeń na danym rejonie i zaangażowania policjantów. Ta ilość, 7800,  

wynik z trzech gmin: Wapno, Gołańcz i Damasławek.  

Radny T. Hemmerling: Czyli osoba zatrzymana do kontroli drogowej też figuruje w tej statystyce? 

Aspirant B. Huszek: Tak, to jest podjęcie czynności legitymowania. 

Radny A. Szymanik: Gdzie był fałszywy alarm bombowy? 

Aspirant B. Huszek: Są to zdarzenia przede wszystkim w szkołach, zwłaszcza podczas egzaminów. 

Radny A. Szymanik: Jest możliwość ustalenia takiej osoby? 

Aspirant B. Huszek: Jeżeli jest to wiadomość wysłana pocztą elektroniczną istnieje możliwość sprawdzenia 

numeru IP nadawcy. 

Radny W. Rochowiak: Często na komisji jest poruszany temat montażu oznakowania drogowego lub progów 

zwalniających na drogach, jak często na terenie gminy Wapno odbywają się kontrole prędkości? 
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Aspirant B. Huszek: Ciężko odpowiedzieć na to pytanie, ponieważ funkcjonariuszami uprawnionymi do kontroli 

prędkości są policjanci z wydziału ruchu drogowego, za których odpowiada naczelnik wydziału ruchu drogowego. 

Radny W. Rochowiak: Czy gmina może wystąpić o dodatkowe kontrole prędkości? 

Aspirant B. Huszek: Jak najbardziej. Każdy może nanieść taki obszar na Krajowej Mapie Zagrożenia 

Bezpieczeństwa, wówczas policjanci z wydziału ruchu drogowego mają obowiązek takie zagrożenie sprawdzić. 

Radny W. Rochowiak: Czy mamy sygnały z naszego terenu odnośnie głośnego obecnie tematu przemocy 

domowej, sprawa katowania chłopca w Częstochowie? 

Aspirant B. Huszek:   Na naszym terenie tak drastycznych zdarzeń na szczęście nie było, co nie zmienia faktu, że 

każdy dzielnicowy w swoim rejonie prowadzi program niebieskiej karty. 

Radna A. Walczak: Przemoc domowa częściej dotyka dzieci czy dorosłych? 

Aspirant B. Huszek: Nie prowadzimy takiego rozgraniczenia. Procedura niebieskiej karty jest bardzo 

rozbudowana. Taka rodzina jest pod opieką dzielnicowego, jest zaangażowana opieka społeczna, zespół 

interdyscyplinarny. 

Radny R. Piechowiak: Jak Pan ocenia stan liczebny i wyposażenie posterunku? 

Aspirant B. Huszek: W chwili obecnej Komendant Powiatowy zwiększył stan etatowy do 12 policjantów. Na stanie 

mamy 3 radiowozy. Jesteśmy wspierani przez wydział ruchu drogowego oraz dzielnicowych. Myślę, że jest dobrze. 

Przewodniczący L. Baczyński: Poprzednie lata zdarzały się kradzieże na akwenach wodnych, czy w tej chwili ze 

względu na obecność straży rybackiej jest ich mniej? 

Aspirant B. Huszek: Od kiedy zajmuje stanowisko kierownika posterunku nie spotkałem się z takim zdarzeniem. 

 

Ad. 3b.Przewodniczący Komisji poinformował, że Prezes OSP Stołężyn nie weźmie udziału w posiedzeniu i 

poprosił o zabranie głosu w sprawie informacji na temat ochrony przeciwpożarowej Prezesa OSP w Wapnie Pana 

Kazimierza Kolińskiego. Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. Prezes przedstawił sprawozdanie a 

następnie podziękował osobom, które wsparły finansowo i uczestniczyły w obchodach 100-lecia jednostki.  

W toku dyskusji zebrani omawiali m.in.: 

- działanie krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego i dysponowanie OSP z terenu gminy, 

- wyposażenie gmin w karetkę pogotowia ratunkowego, 

- konieczność zakupu bądź przeglądów technicznych posiadanego sprzętu strażackiego i ich koszty. 

Radni zostali poproszeni o zadawanie pytań. 

Radny R. Piechowiak: Jak wygląda współpraca z pozostałymi jednostkami, a konkretnie uwzględnienie druhów 

ze Stołężyna i Ruśca do krajowego systemu, w związku z ograniczoną dostępnością kadry w godzinach, kiedy 

strażacy realizują zobowiązania zawodowe? 

Prezes K. Koliński: Jednostki OSP Stołężyn i OSP Rusiec są wyposażone w selektywne alarmowanie i jeżeli jest 

taka potrzeba są włączone do działań.  

Radny R. Piechowiak: A jeżeli sygnał otrzymuje OSP Wapno, ale nie może się zebrać? 

Prezes K. Koliński: W dalszym ciągu postępujemy tak samo.  

Radny R. Piechowiak: Czy są z tego tytułu jakieś konsekwencje? 
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Prezes K. Koliński: Nie ma, to są ochotnicy. Nie wszystkie zakłady zwalniają pracowników z tego tytułu. 

Większość druhów pracuje po za terenem gminy.  

Radny W. Rochowiak: Dlatego jest z naszej strony apel, aby zaangażować w Wapnie strażaków z innych jednostek. 

OSP wpisana do krajowego systemu jest alarmowana w pierwszej kolejności. 

Prezes K. Koliński: System krajowy podlega komendzie głównej i nie jest od nas zależny. 

Radny S. Wlizło: Ilu w Wapnie jest kierowców? 

Prezes K. Koliński: 3 

Radny R. Piechowiak: Ilu jest niedostępnych w godzinach 8-16? 

Prezes K. Koliński: Zależy na jakiej zmianie pracują. W OSP nie ma obowiązkowych dyżurów. Nie mamy wpływu 

czy w danym momencie ten kierowca jest czy go nie ma. 

Przewodniczący L. Baczyński: Trzeba jeszcze wziąć pod uwagę czas wyjazdu. Stąd nawiązując do wypowiedzi 

Pana Wojtka, może trzeba rozważyć przejście do Wapna strażaków mieszkających na terenie Wapna, a należących 

do innych jednostek. 

Prezes K. Koliński: Nie wyobrażam sobie takiego rozwiązania. 

Radny R. Piechowiak: O ile wzrosły koszty jednostki w porównaniu do ubiegłego roku? 

Prezes K. Koliński: Trzykrotnie. 

Radny A. Szymanik: Dopytam o aparaty, kiedy wyszły terminy ich ważności? W zeszłym roku przed 

zaplanowaniem budżetu żadne wnioski o zabezpieczenie środków z tego tytułu straż nie złożyła. 

Prezes K. Koliński: My określamy to jako badania dozorowe i taki wniosek był złożony w zapotrzebowaniu 

finansowym. 

Radny A. Szymanik: Czyli ten dozór jest przeprowadzany co roku? 

Prezes K. Koliński: W zależności od rodzaju sprzętu. Np. raz na 5 lat jest obowiązek wymiany węży 

wysokociśnieniowych, koszt takiej wymiany to 20 000,00 zł.  

Wójt gminy zapewnił radnych, że gmina jest bezpieczna, a dysponowanie jednostek OSP znajduje się w rękach 

dyspozytora w Komendzie Powiatowej PSP w Wągrowcu. 

Radny A. Szymanik: Panie Prezesie proszę się odnieść do negatywnego wyniku zeszłorocznej kontroli jednostki, 

przeprowadzonej w październiku. 

Prezes K. Koliński: Kontrola wyszła negatywne, ponieważ nie było kierowcy.  

Radny A. Szymanik: Czy to prawda, że przyjechali wówczas strażacy ze Stołężyna i zarzucono im brak 

doświadczenia? 

Prezes K. Koliński:  Nie było takiej sytuacji. Odnośnie samej gotowości bojowej, oprócz braku uprawnień 

kierowcy nie było innych uwag. 

Radny A. Szymanik: Kontrola ujawniła popsutą pompę. Później straż złożyła wniosek o środki na naprawę pompy. 

Prezes K. Koliński: Wniosek nie dotyczył pompy kontrolowanej. W tej kontrolowanej nie zadziałał włącznik za 

pierwszym razem. To są urządzenia mechaniczne i mogą ulec awarii. 

Radny Andrzej Szymanik zwrócił się z apelem do Prezesa OSP Wapno o lepszą współpracę jednostki z 

samorządem, w kontekście zbyt późno złożonego wniosku dotyczącego organizacji uroczystości obchodów 100-
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lecia OSP Wapno. Prezes Koliński zapewnił, że zapotrzebowanie na środki finansowe dotyczące jubileuszu zostało 

złożone w terminie, tj. w miesiącu wrześniu. Urząd ustali fakty. Radni nie wnieśli więcej uwag. 

  

Ad. 3d.Przewodniczący komisji poprosił o zabranie głosu Prezesa OSP Rusiec Pana Dariusza Nitkę, aby 

przedstawił sprawozdanie jednostki za 2022 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. Pan Nitka 

uzupełnił sprawozdanie o informację na temat finansów jednostki.  

  

Ad. 4. Informację o stanie kultury fizycznej i sportu w gminie przedstawił Prezes Unii Wapno Pan Henryk 

Rogalski. Pan Prezes poinformował o stanie kadry trenerskiej klubu, zaangażowaniu rodziców grup 

młodzieżowych. Klub zmaga się z pozyskiwaniem środków zewnętrznych. Kierowane prośby o dofinansowanie 

dotyczą również najbliższych obchodów 100-lecia klubu. Najwyższe koszty utrzymania klubu generuje transport. 

Prezes klubu docenił prace remontowe dotyczące stadionu i omówił co jeszcze zostało do zrobienia. Zwrócił uwagę 

na potrzebę skuteczniejszego ograniczenia korzystania ze stadionu przez dzieci bez odpowiedniego nadzoru. 

Radny A. Szymanik: Czy może nas Pan uspokoić i zapewnić, że podejmie się prowadzenia klubu jeszcze kilka 

kolejnych lat? 

Prezes H. Rogalski: Tylko do marca. Trzeba poszukać zastępstwa, żeby nie stracić dorobku tych ostatnich  30 lat, 

jednak dopóki będę mógł zostanę by pomagać. 

Radni nie wnieśli innych uwag. 

 

Przewodniczący komisji ogłasza 5 min. przerwy. 

Wznowienie posiedzenia o godzinie 17:45. 

 

Ad. 5. Przewodniczący komisji poinformował, że proboszcz parafii św. Mikołaja w Srebrnej Górze Ks. 

Szydłowski przysłał informację, że w kwestii stanu zabytkowej parafii nic od ubiegłego roku się nie zmieniło. 

Dyrektor Domu Pomocy społecznej w Srebrnej Górze również przysłała pismo z krótką informacją na temat stanu 

swojego obiektu. Pismo stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 6a. Przewodniczący komisji poprosił Z-cę Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wapnie 

Panią Lucynę Pieczyńską o przedstawienie sprawozdania z działalności jednostki. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu.  

Przewodniczący L. Baczyński poprosił o zadawanie pytań. 

Radny A. Szymanik: Proszę rozszerzyć kwestię dodatków mieszkaniowych, ze sprawozdania wynika 38 

gospodarstw, a wpłynęły 63 wnioski? 

Z-ca Kierownika GOPS L. Pieczyńska: Decyzja o dodatku mieszkaniowym jest przyznawana na pół roku, więc 1 

rodzina ma możliwość złożenia 2 wniosków w ciągu roku. 

Radny D. Nitka: Dlaczego odnośnie wniosków o dodatek węglowy jedni dostawali decyzję, a inni zawiadomienie? 

Od decyzji można się odwołać. 
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Z-ca Kierownika GOPS L. Pieczyńska: Stanowisko radcy prawnego było takie, że przepisy dopuszczają formę 

zawiadomienia lub decyzji. Na zawiadomienie o pozostawieniu wniosku bez rozpatrzenia również przysługiwało 

zażalenie. 

 

Ad. 6b. Przewodniczący komisji poprosił Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wapnie Panią Annę Wagner o 

przedstawienie sprawozdania z działalności jednostki. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący L. Baczyński poprosił o zadawanie pytań. 

Radny A. Szymanik: 110 dzieci zostało objętych pomocą psychologiczno-pedagogiczną, czy to jest dobry czy zły 

trend? 

Dyrektor SP A. Wagner: Trudno oceniać ten stan w takich kategoriach. Na pewno dobre pod tym kątem, że szkoła 

i rodzice mają świadomość problemów dzieci i kierunków szukania pomocy. Pod tym terminem znajdują się 

również zajęcia rozwijające uzdolnienia i umiejętność uczenia się. Odnośnie zwiększenia liczby dzieci, które 

wymagają wsparcia zwłaszcza emocjonalnego to pokłosie pandemii, kształcenia na odległość, nadmiernego 

korzystania z internetu, przebodźcowania mediami różnego rodzaju. 

Radny A. Szymanik: Odnośnie końca roku 2022, kwota 3 887 547,15 zł oznacza całkowity budżet szkoły? 

Dyrektor SP A. Wagner: Z każdym rodzajem dofinansowania. 

Radny A. Szymanik: Nadwyżkę budżetową w kwocie 103 000,00 zł szkoła chce wykorzystać na remont dachu? 

Dyrektor SP A. Wagner:  Tak. Taki kosztorys wstępny został już sporządzony. Ostateczny koszt poznamy po 

rekalkulacji kosztorysu wg. obecnych cen na rynku. 

Radny A. Szymanik: Czy te środki są w budżecie Panie Wójcie? 

Wójt M. Kędzierski: Te środki będą. Jesteśmy tak umówieni z Panią dyrektor, żeby nie doprowadzić do sytuacji, 

aby jednocześnie hala oraz stara część budynki były pozbawione dachu. Najpierw wykonamy dach na starej części 

budynku. 

 

Ad. 6c. Przewodniczący komisji poprosił p.o. Dyrektor Przedszkola Publicznego „Solna Kraina” w Wapnie Panią 

Iwonę Kozłowską o przedstawienie sprawozdania z działalności jednostki. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 12 

do protokołu. 

Przewodniczący L. Baczyński poprosił o zadawanie pytań. 

Radna A. Walczak: Czy założenia planu daltońskiego są nadal realizowane i czy używane są pomoce zakupione 

przez radę rodziców? 

p.o. Dyrektor Przedszkola I. Kozłowska: Tak. 

 

Ad. 6d.Przewodniczący komisji poprosił Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Wapnie Panią Irenę Łosiak o przedstawienie sprawozdania z 

działalności jednostki. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący L. Baczyński poprosił o zadawanie pytań. 

Radny W. Rochowiak: Pani udostępnia swój prywatny numer telefonu, ludzie się zgłaszają, czyli ten system 

działa? 
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Przewodnicząca GKRPAiPN I. Łosiak: Tak system działa. Kto chce telefon znajdzie. Organizuje tym osobom 

mitingi. Średnio co 2 tygodnie. Na spotkania przychodzą osoby dobrowolnie, jest to grupa około 15 osób. 

Przewodniczący L. Baczyński: Mówiła Pani, że wśród osób szukających pomocy przeważają osoby młode, jaki 

status cywilny przeważa? 

Przewodnicząca GKRPAiPN I. Łosiak: Nie ma różnicy.  

Radna A. Walczak: Częściej mężczyźni czy kobiety? 

Przewodnicząca GKRPAiPN I. Łosiak: Mężczyźni. To nie jest tak, że kobiety nie piją. Kobiety z powodu wstydu 

i społecznego napiętnowania bardziej się z tym kryją. 

Radna A. Walczak: Czy osoby, które się zgłaszają faktycznie podejmują leczenie? 

Przewodnicząca GKRPAiPN I. Łosiak: Często taka osoba prosi o spotkanie bo ma świadomość problemu z 

alkoholem. Umawiamy się na spotkanie, tłumaczę jakie kroki trzeba podjąć, ale na drugi dzień przychodzi 

informacja, że ta osoba rezygnuje. Tak to często funkcjonuje. 

Radna M. Białożyt: Za Pani kadencji ile osób wyszło z nałogu? 

Przewodnicząca GKRPAiPN I. Łosiak: Niestety mam więcej porażek niż sukcesów. Jestem dumna z trzech osób, 

które podjęły terapię w różnych okresach i do dziś utrzymują abstynencję. Statystyki mówią, że na 10 osób 

podejmujących leczenie 2 osoby utrzymują abstynencję. 

Wójt poinformował Panią Łosiak o nowej lokalizacji spotkań osób nadużywających alkohol. 

 

Ad. 6e. Przewodniczący komisji poprosił Dyrektor Biblioteki Publicznej w Wapnie Panią Annę Dawidowicz-

Kosmowską o przedstawienie sprawozdania z działalności jednostki. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

Przewodniczący L. Baczyński poprosił o zadawanie pytań. Radni nie mieli pytań. 

 

Ad. 4b.Przewodniczący L. Baczyński wrócił do punktu 5c w porządku obrad i poprosił o informację na temat 

kaplicy Kornerów Wójta Gminy Wapno Pana Macieja Kędzierskiego. Wójt poinformował, że kaplica znajduje się 

w rejestrze zabytków, jednak obiekt nie jest naniesiony na mapy. Pani Wagner była w kontakcie ze stroną 

niemiecką odnośnie utworzenia fundacji mającej pozyskać środki na odnowienie kaplicy. Obecnie z nieznanych 

przyczyn temat odnowienia lub zabezpieczenia zabytku ucichł. Jest założona brama, teren również w tym roku 

zostanie skoszony. Jeżeli znajdą się środki teren zostanie ogrodzony. 

 

Ad. 7. Przewodniczący komisji poprosił o zgłaszanie uwag w sprawach bieżących. 

Pan Wójt poinformował, że w czwartek złożono w Urzędzie Wojewódzkim projekt rekultywacji zasobów 

Gminy Wapno. Akceptacja projektu jest potrzebna by muc skierować wniosek do Funduszu Ochrony Środowiska. 

Jeśli gmina uzyska środki finansowe w pierwszej kolejności zostanie zabezpieczony monitoring wód 

podziemnych.  

Przyszła odpowiedź z Prokuratorii Generalnej na pozew dotyczący starego przedszkola, która będzie 

reprezentować Okręgowy Urząd Górniczy w Poznaniu i zawiera 235 stron wiedzy specjalistycznej, map, opinii i 
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dokumentów. Gmina ma 8 tygodni na odpowiedź. Całość materiałów archiwalnych jest w posiadaniu gminy. Wójt 

przedstawił tezy zawarte w piśmie. Po 8 tygodniach powinien zostać wyznaczony termin pierwszej rozprawy. 

24.05.2023 zostanie podpisana umowa na remont szkoły. Gmina będzie uważnie pilnować przebiegu prac 

z uwagi na specyficzną funkcję jednostki.  

Po przetargu na remont ul. Długiej jeden z oferentów zaskarżył Gminę z powodu wyboru najtańszej oferty. 

Przetarg odbył się zgodnie z przepisami. Gmina złożyła stosowne wyjaśnienia w Urzędzie Zamówień Publicznych 

i czeka na odpowiedź. 

Pytania radnych: 

Radny A. Szymanik: Czy w sprawie odszkodowawczej nadal gmina współpracuje z prawnikami z Wrześni? 

Wójt M. Kędzierski. Cały czas, do zakończenia sprawy. Zamierzamy tę sprawę doprowadzić do końca. 

Radny T. Hemmerling: Zapadlisko nadal się powiększa? 

Wójt M. Kędzierski: Zapadlisko, jeżeli chodzi o średnicę się nie powiększa. Powiększa się jego głębokość. W 

marcu robiony był pomiar telemetryczny. 

Radna A. Walczak: A koło przedszkola coś się dzieje? 

Wójt M. Kędzierski: Byliśmy tam wczoraj. Z pomiarów telemetrycznych nie wynika nic niepokojącego. 

Niepokojące były pomiary związane z osiadaniem gruntu, na poziomie 16 cm w ciągu roku, jednak po ostatecznych 

analizach okazało się, że jest to 8 cm. Jeżeli teren osiada równomiernie nie ma się zbytnio czym martwić, gorzej 

gdy jest to wyselekcjonowany obszar. Na tę chwile z pomiaru telemetrycznego i satelitarnego nic takiego nie 

wynika. Jednak dla całkowitej pewności potrzebujemy monitoringu wodnego. 

Radny T. Hemmerling: Odnośnie remontu szkoły, płatność będzie po zakończonej pracy? 

Wójt M. Kędzierski: W przetargu były dwie formy płatności, pierwsza po wykonaniu pewnych prac i końcowa. 

Inwestycja ma być wykonana w ciągu 12 miesięcy plus 7 dni. 

Sekretarz M. Kosmowska: Przy zadaniu realizowanym powyżej 12 miesięcy jest możliwość podzielenia płatności 

na pół, ale BGK pozwala na spłatę jednorazową, jeżeli prace zostaną ukończone wcześniej. Sama płatność nastąpi 

po okazaniu przez wykonawcę zaświadczenia o uregulowaniu zobowiązań względem podwykonawców. 

Radny T. Hemmerling: Czy w kwestii ul. Sportowej wykonawca wywiąże się z terminów? 

Wójt M. Kędzierski: Planowany termin to miesiąc wrzesień. Wykonawca twierdzi, że skończy prace do końca 

lipca, co jest raczej nierealne. 

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący L. Baczyński kończy posiedzenie. 

Zebranie rozpoczęło się o godzinie: 15:05 

Zakończyło się o godzinie: 19:15 

 

Protokołowała: 

Sylwia Maćkowiak        

Przewodnicząca 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych 

/-/ Edyta Gaszyńska-Ciszewska 


